

	<b>Referat HS-møte Kløfta IL.</b> <b>Torsdag 03.11.2022 kl 1900 – 2100 Klubbhuset.</b> <b>Til: Steffen Nystrøm, Roar Hanche Olsen, Amanda M. T. Hauge, Kjell Arne Christensen, Rachid Elhajoui, Tone Lise Balchen, Marcus Forsbacka og Lene K. Håkonsen</b>  <b>Forhindret: Roar, Patrik, Joachim.</b> <b>Referent: Steffen</b> <b>Neste referent:</b> <b>Tone Lise</b>			
Agenda	Sak	Ansvarlig	Frist	Status
Sak 1	Godkjenning av innkalling. OK	Lene H		ok
Sak 2	Godkjenning av siste referat. OK	Lene H		ok
Sak 3	<p>Informasjon styreleder (15 min):</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Info til valgkomite. Hva trenger HS og forventninger til valgkomiteen.</li> </ol> <p>Patrik og Joachim ble forhindret til møte. Begynner allerede nå med rekrutteringen til hovedstyret for 2023.</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>2. Søknader til støtte miljøarbeider/sportslig leder, Søknad sendt til Obos. 250.000kr.</li> <li>3. Sportslig leder. Ansette? Skal vi ansette, om ja, må inn i budsjett. Som vedtas på årsmøtet. Steffen, Tone Lise, Amanda, Marcus.</li> <li>4. Budsjett. Fotball har levert for 2023, Bordtennis levert.</li> <li>5. Oppdatering hjemmeside. Sportslig ledere med nr og epost. Gi beskjed til idrettene. Revidere klubbhåndbok. Legge ut ny.</li> <li>6. Betaling for jobben Roy gjør se punkt 3.</li> <li>7. Ønske om Kløfta IL blir med i Sammen for 2040. Inngang kr 5000 og bidra med dugnadstimer som pakking av matposer og utkjøring. Utgår grunnet omorganisering.</li> </ol>	Lene KH		
Sak 4	<p>Info fra daglig leder (15 min)</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Drift av klubb. Full aktivitet alle idretter.</li> <li>2. Økonomi. Oversikt over inntekter ut året. Drives fornuftig og godt.</li> <li>3. Status innbetaling medlemskontingent og treningsavgifter. Over budsjett og mot 2021. Treningskontingenter ligger 7% under budsjett pt. 2 idretter er ikke fakturert ut.</li> <li>4. Status salg Kløfta effekter – tiltak? Annonserer hjemmeside, facebook. Levere flagg hos sport1.</li> <li>5. Kaffekoppen, Den kommer! Håndballen administrerer. Roy for fotballen.</li> </ol>	Steffen		
Sak 5	<p>Saker fra sportslig leder (15 min)</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>a. Orientering sportslig. Masse trenerkurs fotball. Grasrot, uefa B. Rapport til Marcus på fotballen. Fotballgalla i Lillestrøm, sendt ut, men ikke svar pt.</li> </ol>			

	<p>b. Treningsavgift. Steffen gir tilbakemelding på prisene i alderskullene. Til idrettene.</p> <p>c. Felles fotballavslutning? Skal vi ha det? Må ha tilbakemelding fra idretten. Roy. Enstemmig for.</p>			
Sak 6	<p>Beslutnings saker.</p> <p>a. Fastsette treningsavgift basketball. Easbasket 4mot2 for. G15, 4mot 2 for. G19, enstemmig for. Senior enstemmig for, mosjonsgruppen enstemmig for. Innkommet forslag godkjennes og vedtas for sesong 2022/2023.</p> <p>b.</p>			
Sak 7	<p>Runden rundt bordet tilfeldig rekkefølge – info hva skjer overordnet ink 100 års jubileum, workshop, byttesentral, stopp m.m.</p> <p>a. Tone Lise: Basket, møte med utøvere, foresatte og politi. Konsekvenser. Årlig arrangement i klubb med forebyggende tiltak. Mitt varsel, Steffen, Tone Lise, Marcus på kurs.</p> <p>b. Roar:</p> <p>c. Kjell Arne: Byttesentralen gikk veldig fint, 350.000kr i omsetning. God gruppe, gode rutiner. Fotballkiosken er stengt for sesongen. Håndballkiosken er åpen. Hverdags kamper trenger ikke kiosken å være åpen. Helgekamper er kiosk åpen.</p> <p>d. Amanda:</p> <p>e. Rachid: Utstyr og holdningskontrakt hvert år? Ja på holdningskontrakt via rubic.</p> <p>f. Marcus: Strømprisen for vinteren! Hva skjer?</p>			
Sak 8	Innmeldte saker: Ingen innmeldte saker.			

Neste møte torsdag 24.11.2022